



Разумова А.Б.
Razumova A.B.

На пороге перемен в региональной системе дополнительного образования детей¹

On the Threshold of Changes in the Regional System of Supplementary Education for Children

Статья посвящена развитию ярославской региональной системы дополнительного образования детей в ближайшей перспективе. Изложены основные задачи, реализуемые в регионе на основе концепции приоритетного проекта «Доступное дополнительное образование для детей».

The article is devoted to the development of the Yaroslavl regional system of supplementary education for children in the near future. The main tasks implemented in the region on the basis of the concept of the priority project "Available supplementary education for children" are described.

Ключевые слова: дополнительное образование детей; содержание дополнительного образования детей; технологии дополнительного образования детей; приоритетный проект «Доступное дополнительное образование для детей»; региональный модельный центр дополнительного образования детей.

Key words: supplementary education for children; content of supplementary education for children; technologies of supplementary education for children; the priority project "Available supplementary education for children"; the regional model center of supplementary education for children.